
PRTOKÓŁ NR III/2023 

z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 23 luty 2023 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

Obecni: 
1. Na stan 15 radnych:  obecnych 12 

 nieobecnych 3 
 usprawiedliwionych 0 

 
2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych,  
Radca Prawny oraz Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego. 

 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Zieleń w mieście. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o podmiocie, na rzecz którego wykonywane są przez nieletnich prace 

społeczne. 

6. Wolne głosy. 

7. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

8. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

10. Podjęcie przez Radę Miejską stanowiska w sprawie In house. 

11. Blok informacyjny. 

12. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej z dnia 30.01.2023 r. 

13. Zakończenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

Ad 1 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel działając na podstawie ustawy o samorządzie 
gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzyła obrady III Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, 
które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 
Na podstawie § 8 ust. 1 Regulaminu Obrad Rady Miejskiej stwierdziła, że liczba obecnych Radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitała wszystkich uczestniczących 
w obradach Sesji Rady zarówno Radnych, zaproszonych Gości jak i wszystkich obecnych na Sali oraz 
śledzących posiedzenie za pośrednictwem Internetu. 
 



 
 
Ad 2 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie  
z zaproponowanym porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy ktoś wnosi o jego poszerzenie lub 
ograniczenie. Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
 
Ad 3  
Do temat głównego wprowadził Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

działania gminy w zakresie Zieleni w Mieście.  
 
Podczas dyskusji głos zabrali: radny Piotr Świerkosz, radna Barbara Panek-Bryła, radny Edward 

Andrejczuk, radny Jarosław Mokry. Poruszone kwestie dotyczyły m. in.: częstotliwości koszenia traw, 

koszenia według potrzeb a nie harmonogramu, harmonogramu koszenia wałów Potoku Stawowego 

oraz wałów rzeki Mlecznej, wykonywania oprysków kostek brukowych (w szczególności w rejonie 

krzyży przydrożnych), czy wykonywane są według harmonogramu czy według potrzeby, podziału 

obszaru koszenia na klasy, jakie są proporcje podziału, czy w związku ze wzrostem kosztów planowane 

są zmiany w tym zakresie, co się dzieje ze skoszoną trawą, procedury wycinki drzew, klasyfikacji do 

wycinki, czy w mieście stosowane są standardy wycinki, pielęgnacji i ochrony drzew. 

Odpowiedzi udzielili : Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Zastępca Burmistrza Sebastian 

Macioł, Burmistrz Miasta Krystian Grzesica. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej po wysłuchaniu wszystkich głosów przedstawiła stanowisko, 

które poddała pod głosowanie: 

Stanowisko 1 

Rada Miejska pozytywnie ocenia stan realizacji zadania Zieleń w Mieście.  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 



Następnie pod głosowanie poddano wniosek : 
Wniosek  1 
Rada Miejska  w Bieruniu  wnioskuje do Burmistrza Miasta o stworzenie dokumentu określającego 
standardy projektowania i utrzymywania terenów zielonych w mieście.  Przedstawienie projektu 
dokumentu  Radzie Miejskiej w III kwartale  br.  

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

Ad 4 

Burmistrz Miasta poinformował o zmianach kadrowych, o uchwałach podjętych na Sesji Zgromadzenia 
Ogólnego Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii dzięki którym pozyskaliśmy dofinansowanie na 
budowę oraz wymianę oświetlenia ulicznego (budowa, wymiana około 40 lamp m.in.: przy ulicy Szlaku 
Solnego, Żwirki i Wigury, Rubinowej, Słowiańskiej oraz przy parkingu na ulicy Ofiar Oświęcimskich). 
Burmistrz Miasta poinformował również o nowoczesnym oświetleniu które pojawi się na ulicach 
Słowackiego, Latochy, Kopcowej, Soleckiej, Sadowej i Kolejowej. W dalsze części poinformował o 
otrzymanym dofinansowaniu do programu „Zamieszkajmy razem”, wniosku złożonym na 
dofinansowanie do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska na realizacje oświetlenia w 
Parku przy ul. Remizowej, wniosku złożonym do programu „Maluch plus” na komponent budowy 
żłobka, pracach projektowych ulicy Miodowej, ulicy wewnętrznej Granitowej, ulicy Peryferyjnej, 
budynku tzn. Maldoru na potrzeby Muzeum Miejskiego, trwających pracach termomodernizacyjnych 
na budynkach gminnych ( budynki przy ulicy Warszawskiej 292, ulicy Chemików 139, ulicy Wawelskiej 
31, ulicy Kamiennej 17, ulicy Licealnej 17A), nadchodzącej przebudowie ulicy Kolejowej, zakończeniu 
wieloletniego zadania polegającego na budowie ścieżek rowerowych, poziomym oznakowaniu na ulicy 
Krakowskiej, trwających pracach na ulicy Szynowej i Domy Polne, rozpoczętych remontach bieżących, 
rozpoczęciu III edycji Zielonego budżetu Miasta Bierunia, zmianie na stanowisku Komendanta 
Państwowej Straży Pożarnej w Tychach, przekazanej pomocy humanitarnej dla Ukrainy (z Francji,  
z Czech, z Niemiec), jubileuszu Grupy Terapeutycznej Osób Współuzależnionych „A teraz Ja”, premierze 
biografii autorstwa Grzegorza Sztolera pt. „Z pasją i sercem. Prof. Jan Czempas”, odprawie rocznej 
policji na której przedstawiono informacje na temat stanu bezpieczeństwa za zeszły rok. Burmistrz 
Miasta poinformował o wydarzeniach sportowych, które odbyły się w naszym mieście oraz o cyklu 
spotkań z mieszkańcami, podpisaniu umowy na realizacje zadania publicznego tzn. Banku żywności.  
 



Burmistrz Miasta podziękował druhom OSP Czarnochowice za zaangażowanie w prace, które 
umożliwiły transport pomocy rzeczowej dla Ukrainy.  
Radna Barbara Panek-Bryła poprosiła o doprecyzowanie umowy dotyczącej iluminacji świetlnej, radny 
Jarosław Mokry poprosił o doprecyzowanie w zakresie umowy na prowadzenie biura Klastra 
Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno-ściekowej w Tychach. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
 
Ad 5 
W tym punkcie, Burmistrz Miasta poinformował  o podmiocie, na rzecz którego wykonywane są prace 
społeczne przez nieletnich. 
 
 
Ad 6 
Radny Edward Andrejczuk zapytał o możliwość wymiany oświetlenia na ulicach Szynowej  
i Świerczynieckiej gminnej.  
 
Radna Natalia Grosman zapytała, czy otrzymaliśmy odpowiedz z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad w zakresie wniosku dotyczącego poprawy bezpieczeństwa pieszych na odcinku ulicy 
Warszawskiej. 
 
Radna Barbra Panek-Bryła zapytała o planowe rozpoczęcie sprzątania miasta po zimie. 
 
Radny Piotr Świerkosz poprosił o dokończenie prac związanych z wyminą oświetlenia odcinka ulicy 
Chemików w szczególności rejon placu Alfreda Nobla.  
 
Radny Jarosław Mokry zapytał, czy otrzymaliśmy odpowiedz z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad w zakresie wniosku dotyczącego poprawy bezpieczeństw na przejściach dla pieszych, oraz 
czy są ustalenia z PKP PLK dotyczące remontu przejazdu kolejowego.  
 
Radny Stanisław Jurecki zwrócił uwagę na brak oświetlenia na ul. Granitowej od orlika pod działki oraz 
na ulicy Działkowców, zapytał również o remont ronda na ul. Warszawskiej. 
 
Radna Maria Sitko poruszyła temat braku oświetlenia na ulicy Dolomitowej.  
 
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Zastępca 
Burmistrza Miasta Sebastian Macioł.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10-cio minutową przerwę techniczną.  
Obrady wznowiono po przerwie. 
 
 
Ad 7 
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na I Sesji w dniu 30.01.2023 r. 
zostały przekazane do ich wykonawców oraz do organów nadzoru. Wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze 
stwierdzające nieważność uchwały XIII/4/2022 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 15 grudnia 2022 roku 
w określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi odbierania 
odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń. Uchwała została uchylona 
w całości, przygotowywany jest nowy projekt uchwały.  
 
 
 
 



Ad 8 
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Finansów, Gospodarki, przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że dnia 17 lutego Komisja przeprowadziła kontrolę 
w Urzędzie Miasta Bierunia  w zakresie ochrony danych osobowych. Komisja Rewizyjna nie stwierdziła 
nieprawidłowości i pozytywnie opiniuje funkcjonowanie Miasta Bierunia w zakresie ochrony danych 
osobowych.  
Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 
wpłynęła żadna petycja, natomiast jedna jest nadal procedowana. 
 
Ad 9 
Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały: 
 
 
 

a) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie miasta Bierunia w 2023 roku” 

 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 

Grzegorz Plewniok. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty -  

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/1/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 

 

 

 

b) W sprawie zmiany Uchwały nr XI/17/2022 Rady Miejskiej w Bieruniu  
z dnia 27 października 2022 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 
sportu w Gminie Bieruń  



 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty -  

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

  
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/2/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

 

 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulicy Turyńskiej w Bieruniu - część A 
 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 

Odelga.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 



11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/3/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 
 
 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów położonych pomiędzy  ul. Chemików, ul. Turyńską i linią kolejową 
relacji Tychy - Lędziny - Etap II 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 

Odelga.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr WSTRZYM. 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała III/4/2023 została przyjęta większością głosów, przy 11 głosach za, 1 wstrzymujący się.  
 
 
 

e) w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz MT 2 M.Spyra, T.Noras Spółka Jawna  
z siedzibą w Lędzinach, w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w Bieruniu, 
stanowiącej własność Gminy Bieruń 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 

Odelga.  



Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia WSTRZYM. 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria WSTRZYM. 

14. Świerkosz Piotr WSTRZYM. 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 4 głosy  

Uchwała III/5/2023 została przyjęta większością głosów, przy 8 głosach za, 4 wstrzymujący się.  
 
 
 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Bieruniu 
przy ulicy Ekonomicznej 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 

Odelga.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 



13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/6/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za.  
 
 
 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2023-2027 
z autopoprawką 

 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w wersji bez autopoprawki. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/7/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

 

 
h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2023 rok z autopoprawkę 

 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w wersji bez autopoprawki. 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie:  



  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty -  

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała III/8/2023 została przyjęta jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

 
 
Ad 10 
Do tematu wprowadził Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Krzysztof Wilk. 
 
Obrady opuścił radny Dariusz Czapiewski 
Od tej pory w obradach uczestniczy 11 Radnych. 
 
W dyskusji głos zabrali: radny Edward Andrejczuk, radna Barbara Panek-Bryła, radny Jarosław Mokry. 
Poruszone kwestie dotyczyły m.in.: stosunku poszczególnych odpadów z sektora komercyjnego do 
nieruchomości tzw. niezamieszkałych, czy w przedstawionych kosztach ujęte jest ryzyko, że przetarg 
na obiór odpadów wygra inny podmiot i jakie mogą być tego skutki finansowe, z czego wynika spadek 
liczby odpadów, szczegółowych wyliczeń, audytów i kalkulacji dotyczących wprowadzenia in hause, czy 
posiadamy informacje na jakiej podstawie wprowadzano in hause w innych miastach. 
 
Radny Piotr Świerkosz zgłosił wniosek formalny o 10 minut przerwy, wobec czego 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała wniosek pod głosowanie:  
 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia BRAK GŁOSU 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 



12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym.– 0 głosów  Brak głosu – 1 radny 

Wniosek został przyjęty przy 10 głosach  za, 1 brak głosu.  
  
Obrady wznowiono po przerwie.  
Terma kontynuował Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej. 
 
Radny Jarosław Mokry zapytał  o kwestie odpadów od przedsiębiorców, czy spółka, gdy będzie 
realizowała usługę w trybie in hause będzie mogła wystąpić w postępowaniu przetargowym. 
Radny Piotr Świerkosz i radny Damian Gerycki podsumowali przedstawioną koncepcję oraz podkreśli 
jej zalety. 
 
Odpowiedzi udzieli: Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej , Burmistrz Miasta. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała stanowisko 
pod głosowanie 
 
Stanowisko 2 : 
Rada Miejska w Bieruniu stoi na stanowisku, aby podjąć działania dotyczące gospodarki odpadami  
w gminie w oparciu o rekomendację przedstawioną przez Prezesa Bieruńskiego Przedsiębiorstwa 
Inżynierii Komunalnej polegającą na wyborze wykonawcy w zakresie odbioru odpadów w trybie  
in-hause. 
 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym.– 1 głos  Brak głosu – 0 radnych 

Wniosek został przyjęty przy 10 głosach  za, 1 wstrzymujący się.  
  
 
 
Ad 11 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o korespondencji i bieżącym jej przekazywaniu.  



 
W tym miejscu, z uwagi na zmianę na stanowisku sekretarza miasta, Burmistrz Miasta podziękował za 
lata współpracy sekretarz Jolancie Sałędze, oraz przedstawił nową sekretarz Panią Justynę Majer. 
 
 
Ad 12 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie protokół  

z I Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 30 stycznia 2023 r. 

  
Nazwisko i imię radnego 

 
Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty - 

3. Czapiewski Dariusz - 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin - 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Protokół został przyjęty jednogłośnie przy 11 głosach za. 

 

Ad 13 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady III Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Maria Frankowska-Abramek 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 
    
                                                                                                                                       Krystyna Wróbel 
 


